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Št.: 900-1/2019/4 

Datum: 19. 4. 2019 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
  

3. seje Sveta staršev v šolskem letu 2018/2019, ki je bila v sredo, 17. 4. 2019, ob 17. 30 v 

Osnovni šoli Dušana Flisa Hoče, v pritličju šole - učilnici številka 8. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev šole: 22 prisotnih staršev (priložena lista prisotnosti) 

Predstavniki staršev vrtca: 6 prisotnih staršev (priložena lista prisotnosti) 

Zapisnikarica: ga. Martina Fras 

 

Odsotni: 
Predstavniki staršev šole: 1.a, 2.b, 4.c, 5.c, 5.d, 7.b, 9.c 

Predstavniki staršev vrtca: oddelek Žabice, Račke, Muce, Srnice, Cofki, Navihanci, 

Raziskovalci, Ustvarjalci, Mehurčki.  

 

Dnevni red: 
1. Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice. 

2. Predstavitev kandidatov za ravnatelja Osnovne šole Dušana Flisa Hoče. 

3. Mnenje Sveta staršev o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Dušana Flisa Hoče. 

4. Razno. 

 

 

AD1  Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice 
 

Predsednica pozdravi zbrane in preveri prisotnost. Ugotovi, da je seja sklepčna, saj je bilo 

prisotnih 28 predstavnikov šole in vrtca od skupno 44 predstavnikov. Predsednica poda predlog 

za zapisnikarico, ga. Martino Fras, katero predstavniki staršev soglasno potrdijo. V 

nadaljevanju predsednica predstavi dnevni red 3. seje Sveta staršev.  

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, prisotnih je bilo 28 predstavnikov šole in vrtca, 

predstavniki so potrdili predlagani dnevni red (ZA 28). 

 

SKLEP 2: Za zapisnikarico Sveta staršev so imenovali ga. Martino Fras (28 ZA). 

 

 

AD2 Predstavitev kandidatov za ravnatelja Osnovne šole Dušana Flisa Hoče. 

 

Predsednica predstavi potek razpravljanja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Dušana Flisa 

Hoče in pove, da predstavniki Sveta staršev podajo mnenje o kandidatih. Na razpis sta se 

prijavila dva kandidata, ki ju v nadaljevanju predstavi po abecednem vrstnem redu in prebere 

njuna programa: 

1. Natalija Koprivnik 

2. Alojz Velički 

mailto:os-hoce@guest.arnes.si
http://www.os-hoce.si/


2 
 

Po branju vlog povabi vse prisotne na predstavitev obeh kandidatov v šolsko avlo. Po 

predstavitvi je sledila razprava. 

 

 

AD3 Mnenje Sveta staršev o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Dušana Flisa Hoče 

 

Po predstavitvi se predstavniki staršev ponovno zberejo in podajo mnenje o obeh kandidatih. 

 

1. Gospa Natalija Koprivnik ima veliko izkušenj na področju poučevanja, manjkajo ji 

izkušnje z vodenjem tako velikega kolektiva. Ravnateljevanje bi ji predstavljalo nek 

nov izziv. Predstavitev je bila preveč splošna, z nezadostnim poznavanjem kraja, naše 

šole in vrtca. 

2. Pri gospodu Alojzu Veličkemu glavno vlogo igrajo izkušnje, utečenost in poznavanje 

procesa dela. V dosedanjem mandatu je dobro spoznal in sodeloval tudi s krajem in 

krajevnimi skupnostmi, kar je pomembno za dobro sodelovanje šole s krajem. Starši so 

mnenja, da je gospod Velički korekten, človeški in zna dobro reševati težave in voditi 

dialoge med otroci, starši in učitelji. Dobro ima zastavljen program dela ter cilje tudi za 

naprej. 

 

SKLEP 3: Svet staršev poda pozitivno mnenje obema kandidatoma, vendar daje prednost 

izvolitve g. Veličkemu. 

 

 

AD4 Razno 

 

Predstavnica Sveta staršev izpostavi problem šolske jedilnice. Predstavniki bi želeli odgovor v 

zvezi s sklepom 4 iz februarske seje Sveta staršev o realizaciji pobude o povečanju jedilnice in 

kuhinje na osnovni šoli. Predsednica pove, da je bila pobuda priporočeno poslana na Občino 

Hoče – Slivnica ter vsem svetnikom Občine Hoče – Slivnica, pobudo tudi prebere, prav tako 

uradni odgovor Občine Hoče – Slivnica. Pove, da je pridobila informacijo, da je bil na seji 

Občine Hoče – Slivnica, na kateri so sprejemali proračun za naslednji dve leti, vložen amandma 

glede izgradnje jedilnice, ki pa s strani svetnikov ni bi sprejet in potrjen. Predstavniki Sveta 

staršev želijo povabiti na naslednjo sejo Sveta staršev predstavnike Občine, da jim predstavijo 

namensko porabo predvidenih finančnih sredstev za izgradnjo vrtca ter pokažejo načrte, ki naj 

bi bili pripravljeni za izgradnjo jedilnice. 

 

SKLEP 4: Svet staršev naj na naslednjo sejo povabi predstavnike občine, ki bodo podali jasne 

odgovore glede problematike jedilnice in predstavili namensko porabo predvidenih finančnih 

sredstev za izgradnjo vrtca. Starši z odgovorom Občine na poslano pobudo niso zadovoljni, 

zato želijo dodatna pojasnila.  

 

Predsednica Sveta staršev se zahvali vsem za prisotnost  in zaključi sejo ob 19. uri.  

 

 

            Zapisnikarica:      Predsednica Sveta staršev: 

 ga. Martina Fras     ga. Nataša Muršek Lubanjšek 
 

 

 

 

Priloge:   

- Seznam prisotnosti 


